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PROTOKÓŁ  

z  XLV SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 23 maja 2018 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1100. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 13 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecni: Radny Ryszard Kurzaj i Józef Toruński. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Kierownik GOPS w Brąszewicach- Teresa Płucienniczak 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XLV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Gminy.   

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie Brąszewice za 2017 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu 
wyborczego do Rady Powiatu Sieradzkiego. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad XLV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XLV sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku obrad punktu:  

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych 

w miejscach publicznych na terenie gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy podał pod głosowanie porządek obrad po zmianie zaproponowanej przez 

Wójta Gminy. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianie) 

1. Otwarcie obrad XLV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Gminy.   
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4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie Brąszewice za 2017 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu 
wyborczego do Rady Powiatu Sieradzkiego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów 
alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Brąszewice. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XLV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie protokół z XLIV sesji Rady 

Gminy. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 12 Radnych, od głosu wstrzymała się 1 Radna (B. Łuszczek). Większością głosów Rada Gminy  

opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XLV sesji Rady Gminy. 

Ad. 4   

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 18 kwietnia 2018 r. do 22 maja 

2018 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniu 20 kwietnia naprawiano drogi gminne masą na zimno, wymieniano zasuwy na ul. 
Kasztanowej. 

2. W dniu 23 kwietnia naprawiano przepust w m. Zwierzyniec oraz naprawiano awarię na przyłączu 
w m. Zagóra. 

3. W dniu 24 kwietnia naprawiano drogę w m. Kosatka, naprawiano przyłącze wodociągowe na ul. 
Kasztanowej. 

4. W dniu 25 kwietnia wymieniano zasuwy na ul. Kasztanowej oraz naprawiano drogę na ul. 
Nierychlewskiego (obsypywanie poboczy). 

5. W dniu 26 i 27 kwietnia przestawiano drogę w m. Trzcinka w związku z pomiarami geodezyjnymi  
6. W dniu 30 kwietnia naprawiano awarię wody w m. Chajew Kolonia oraz sprzątano m. Godynice. 
7. W dniu 2 maja po wznowieniu granic przestawiano drogę w m. Trzcinka oraz wykaszano 

przepompownie ścieków. 
8. W dniu 4 maja naprawiano drogę w m. Kosatka, usuwano awarie na wodociągu w m.  Kurpie. 
9. W dniu 7 maja równano drogi gminne , przesuwano  hydrant w Godynicach z związku z 

przebudową drogi. 
10. W dniu 8 maja usuwano usterki przy kanalizacji i wymieniano zasuwy w m.  Godynice. 
11. W dniu 9 maja wymieniano zasuwy w m. Godynice oraz naprawiano drogę na ul.  Świerkowej. 
12. W dniu 10 maja czyszczono kanalizację sanitarną, naprawiano drogę do m. Pokrzywniaki, 

rozpoczęto wykaszanie poboczy. 
13. W dniu 10 maja wymieniano pompę głębinową na SUW Brąszewice. Koszt usługi dźwigowej 

960,00 zł.  
14. W dniu 11 maja naprawiano drogę w m. Ciupki. 
15. W dniu 14 maja odmulano rów w m. Salamony. 
16. W dniu 16 maja prowadzono prace porządkowe na hydroforni w Godynicach. 
17. W dniu 17 maja odmulano rów w m. Sowizdrzały oraz wykaszano pobocza. 
18. W dniu 18 maja odmulano rów w m. Sowizdrzały oraz naprawiano drogę na ul. Świerkowej.        
19. W dniu 21 maja umacniano skarpy przy drodze w m. Wólka Klonowska. 
20. W dniu 22 maja naprawiano drogę na ul. Świerkowej oraz odmulano rów w m. Sowizdrzały. 
21. W dniu 8 maja podpisano umowę na dostawę  3100 ton kamienia na potrzeby Gminy, w tym 

kamienia w ramach funduszu sołeckiego. Wartość umowy 221154,00 zł. Cena za tonę 71,34 zł.  
22. W dniu 15 maja  wybrano ofertę na budowę boisk w m. Chajew i Żuraw. Wykonawcą będzie 

CHEM-TECH  Paulina Kaczmarska z Wielunia. Cena boiska w Chajewie 281019,88 zł, cena boiska 
w m. Żuraw 314752,80 zł. Wójt Gminy przedstawił pozostałe oferty złożone w przetargu. 
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23. W dniu 16 maja dokonano odbioru drogi w m. Salamony. 
24. W dniu 21 maja położony został asfalt na drodze w m. Brąszewice, ul. Kasztanowa, remont drogi 

trwa.  
25. W dniu 18 maja rozpoczęto przebudowę drogi w m. Godynice. 
26. Trwają prace remontowe na hydroforni Godynice. W związku z tym mogą występować spadki 

ciśnienia w sieci i czasowe braki wody na wodociągu Godynice.  
27. W dniu 8 maja 2018 r. uczestniczyłem w Kongresie Leśnym w zakresie drogownictwa leśnego i 

przedsięwzięć wspólnych z Lasami Państwowymi. 
28. W dniu 17 maja uczestniczyłem w Powiatowym Świecie Strażaka. 
29. W dniu 21 maja uczestniczyłem  w uroczystości nadania godności Bazyliki Mniejszej Kościołowi 

pw. Wszystkich Świętych w Sieradzu. 
 

Ad. 5 

Radna Adam Laskowski wyraził zdanie, że na drodze powiatowej w miejscowości Wiry powinno zostać 

wprowadzone ograniczenie prędkości. Dodatkowo poprosił o równanie dróg w miejscowości Wólka 

Klonowska i Czartoria oraz o utwardzenie gruntu pod przystankiem w Czartorii. 

Radna Dorota Lipka zapytała o możliwość wdrożenia elektronicznego dziennika w Szkole Podstawowej 

w Brąszewicach. 

Wójt Gminy poinformował, że interpelacje dotyczące dróg powiatowych zostaną przekazane do PZD. 

Dodał, że popiera pomysł wdrożenia elektronicznych dzienników w szkołach, lecz decyzja należy do 

dyrektorów.  

Radny Jacek Piotrowski przekazał swoje uwagi dotyczące utwardzenia poboczy przy drodze w 

miejscowości Salamony.  

Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, że w centrum Brąszewic potrzebna jest toaleta publiczna. 

Radny Józef Przezak wnioskował o wykoszenie poboczy przy drodze Przedłęcze – Sokolenie. 

Radny Jarosław Plichta zapytał, czy wpłynęła odpowiedź z PGE na pismo dotyczące złej jakości energii 

elektrycznej w Zadębieńcu. 

Wójt Gminy poinformował, że prace porządkowe oraz przy wykaszaniu poboczy trwają i będą 

kontynuowane. Dodał, że mimo wysłania kilku pism nie wpłynęła odpowiedź od PGE. Wyraził zdanie, 

że w chwili obecnej nie widzi w centrum Brąszewic miejsca, aby usytuować tam toaletę publiczną. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Radni w materiałach na sesję otrzymali sprawozdanie z 

oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie Brąszewice za 2017 rok. 

Kierownik GOPS Teresa Płucienniczak przedstawiła ogólny zarys sprawozdania. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w 

celu utworzenia okręgu wyborczego do Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Grzegorz Kulig odczytał protokół z posiedzenia Komisji 

Budżetu i Inwestycji, która negatywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Sieradzkiego w 

sprawie podziału Powiatu Sieradzkiego na okręgi wyborcze w wyborach do rady powiatu. Komisja 

wskazała, że zaproponowane w projekcie połączenie Gminy Brąszewice, Gminy Brzeźnio, Gminy 

Klonowa i Gminy Złoczew w jeden okręg wyborczy spowoduje znaczne zmniejszenie szans na wybór 

przedstawiciela Gminy Brąszewice do Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jarosław Plichta odczytał protokół z posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej, która negatywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Sieradzkiego w sprawie 
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podziału Powiatu Sieradzkiego na okręgi wyborcze w wyborach do rady powiatu. Komisja wskazała, że 

zaproponowane w projekcie połączenie Gminy Brąszewice, Gminy Brzeźnio, Gminy Klonowa i Gminy 

Złoczew w jeden okręg wyborczy spowoduje znaczne zmniejszenie szans na wybór przedstawiciela 

Gminy Brąszewice do Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji ds. Oświaty i Kultury Jacek Piotrowski odczytał protokół z posiedzenia 

Komisji ds. Oświaty i Kultury, która pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

Sieradzkiego w sprawie podziału Powiatu Sieradzkiego na okręgi wyborcze w wyborach do rady 

powiatu. 

Przewodniczący Rady w związku z rozbieżnością między opiniami Komisji Budżetu i Inwestycji i Komisji 

Rewizyjnej, a opinią Komisji ds. Oświaty i Kultury, poddał pod głosowanie wniosek o wyrażenie przez 

Radę Gminy negatywnej opinii dla projektu uchwały Rady Powiatu Sieradzkiego w sprawie podziału 

Powiatu Sieradzkiego na okręgi wyborcze w wyborach do rady powiatu. W głosowaniu wzięło udział 13 

Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem wniosku głosowało 9 Radnych, przeciwko 4 Radnych (J. 

Piotrowski, J. Stawirej, D. Lipka, B. Łuszczek). Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za 

wyrażeniem negatywnej opinii. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały z negatywną opinią 

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem wniosku głosowało 10 Radnych, przeciwko 3 Radnych (J. Piotrowski, J. Stawirej, D. Lipka). 

Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLV/201/2018 z dnia 23 

maja 2018 r. w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego do 

Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od 

zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Brąszewice. 

Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, że zapis dotyczący placów przy salach OSP jest nieprecyzyjny. 

Wójt Gminy poinformował, że w zamyśle są to tereny działek, na których położone są strażnice OSP. 

Przewodniczący Rady Gminy wyraził zdanie, że uchwała jest potrzebna, aby bez przeszkód móc 

organizować imprezy na terenie Gminy. 

Radna Grażyna Dobruchowska wyraziła opinię, że w chwili obecnej przepisy są bardzo restrykcyjne. 

Pracownik UG Sylwester Domagała poinformował, że uchwała będzie kontrolowana przez Wydział 

Nadzoru ŁUW i jeśli będą jakieś uwagi, to trzeba będzie je uwzględnić. 

Radna Bożena Łuszczek zapytała, czy będzie możliwość rozszerzenia uchwały o boisko w Chajewie i w 

Żurawiu. 

Wójt Gminy poinformował, że jeśli będzie taka potrzeba to będzie to rozważane. 

Pracownik UG Sylwester Domagała zwrócił uwagę, że odstępstwa stosowane będą wyłącznie podczas 

organizowanych imprez. Nie ma przyzwolenia na spożywanie alkoholu w innym czasie. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem wniosku 

głosowało 10 Radnych, przeciwko 1 Radny (J. Piotrowski). Większością głosów Rada Gminy 

opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLV/202/2018 z dnia 23 maja 2018 r. w sprawie 

wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych 

na terenie gminy Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 9 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- przekazał zaproszenie na Targi Rolniczo-Ogrodnicze w Kościerzynie, 

- poinformował, że ARIMR przedłużyła czas na składanie wniosków o płatności obszarowe do 15 

czerwca. Dodał, że pracownicy ARIMR udzielają wsparcia rolnikom w wypełnianiu wniosków. 

- przekazał informacje dotyczące możliwości zagospodarowania zużytej folii i włókniny. 

Wójt Gminy z okazji zbliżającego się Dnia Samorządu Terytorialnego podziękował Radnym za trud i 

zaangażowanie w rozwój Gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o możliwości uczestnictwa w spotkaniu „Garden Party” 

organizowanym corocznie przez Telewizję Sieradz Studio Filmowe oraz złożył życzenia z okazji Dnia 

Samorządu Terytorialnego. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLV sesji Rady Gminy o godzinie 1100.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


